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Verslag 

 
Aanwezig: Van Caelenberghe Patrick, Beckers Serge, De Vogelaer Eddy, De 
Staercke Jean-Pierre, Verlinden Jan, Follens Ken (online), Vanwolleghem Katrien (online) en Nick 
Janssens (verslag) 
Verontschuldigd: De Smedt Frank 
Afwezig:  

 

1. Aanpassingen crossafstanden 

In juni 2022 stelde EA en WA voor om de afstanden van de crossen voor vrouwen en mannen 
gelijk te trekken met ingang van het Europees crosskampioenschap 2023. De commissie heeft 
daarop vorig jaar advies gevraagd bij de atleten- en trainerscommissie. De aangepaste afstanden 
zullen verschijnen in de nieuwe veldloopreglementen 2023-2024. 
 

 Jongens/Mannen Meisjes/Vrouwen 

CAD °09-10 2500 m – 3500 m 2500 m – 3500 m 

SCH °07-08 3500 m – 4500 m 3500 m – 4500 m 

JUN °05-06 4000 m – 6000 m 4000 m – 6000 m 

MAS: de dag waarop hij/zij 35 jaar wordt 4000 m – 6000 m 4000 m – 6000 m 

SEN °04 en vroeger 7500 m – 9500 m 7500 m – 9500 m 

Korte veldloop voor JUN-SEN-MAS 2000 m – 3000 m 2000 m – 3000 m 

 
Er zal ook aan de beleidscommissie jeugd gevraagd worden om de afstanden voor jeugd te 
herbekijken. 

2. Visie ‘Wedstrijd 2030’ 

Op de Algemene Vergadering zijn er onder het thema ‘Wedstrijd 2030’ vier visies naar voor 
gebracht door de raad van bestuur. De commissie heeft deze vier visies een eerste keer 
besproken.  
 
VISIE 1 : Onze huidige verzameling wedstrijden zal zich vanaf 2023 in 2 categorieën opdelen.  
Er moet ook bekeken worden of een bijkomend type wedstrijd (met nadruk op beleving) een 
plaats heeft in ons aanbod.  
VISIE 2 : Verder investering in mogelijkheden en middelen die de kwaliteit van onze organisaties 
verbeteren.  
Evolueren naar een compacter, rendabel wedstrijdformat  
compact = totale duur (atleet/wedstrijd)  
VISIE 3 : Bij de vernieuwing van het mechanisme om de kalender samen te stellen moet er 
bekeken worden om naast type wedstrijd en datum ook met het programma van de wedstrijd 
rekening te houden.  
VISIE 4 : Cadetten laten aansluiten bij de “jeugd” en “Alle categorieën” vanaf Scholier. 
 
De vier verschillende visies zijn besproken, dit was een eerste overlegmoment om ideeën uit te 
wisselen, al lijkt het er wel op World Ranking Meetings de standaard zullen worden. 
 
Visie 1: belangrijk punt: zien dat alle prestaties op alle soorten meetings wel homologeerbaar 
zijn.  
 
Visie 2: compacter en rendabel is een contradictie, hoe je het draait of keert, je hebt wel volk 
nodig om uit de kosten te komen. Dit zal dus een zeer moeilijke oefening worden. 
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Visie 3: Er moet inderdaad rekening houden worden met het feit dat er voldoende aanbod is van 
alle proeven. 
 
Visie 4: Hiervoor zal er advies gevraagd worden bij de atleten- en trainerscommissie.  

3. Gewichtscategorie Masters 

De reglementering blijft behouden. Masters kunnen gooien met hun eigen gewicht als het apart 
is aangevraagd, als het niet apart is aangevraagd doen ze mee met de seniors en het 
seniorsgewicht. Het is aan de clubs om de proeven voor Masters expliciet aan te vragen, dan 
kunnen ze werpen met hun eigen gewichten.  
 
De commissie is wel akkoord dat het aanvragen in Alabus voor Masterproeven duidelijker moet 
zijn voor de clubs. 

4. Uniformiteit toekennen van medailles op (masters)kampioenschappen 

Dit document wordt herbekeken tegen de volgende vergadering. 

5. Ontvangen briefwisselingen 

• Verslag scheidsrechter: aantal deelnemers indoormeetings Gent 
Het aantal deelnemers laten we over aan de clubs, de commissie gaat geen maximum 
aantal deelnemers opleggen. 

 

• Verslag scheidsrechter: Podia PK (maar ook BK’s en KVV’s) 
De procedure van het reglement rond protesten en klachten moet herbekeken worden. 
Het podium mag wel degelijk kort na het einde van de proef maar het moet wel nog 
mogelijk zijn om eerst klacht in te dienen. Het is niet omdat er meteen een podium 
gehouden wordt dat daarom de bestaande reglementen vervallen. 
 

• Tom Leenaert: PK Masters 
We hebben op vraag van de mastercommissie goedgekeurd dat de PC’s de PK’s nog twee 
jaar apart mogen organiseren. Het is niet haalbaar om over verschillende meetings heen 
alle nummers af te werken voor een PK. 

 
Varia: 

• Uurrooster First League herbekijken naar volgend jaar: discus en speer twee keer na 
elkaar zetten en kogel mannen stond te kort achter discus mannen. 

 
 
 
Volgende vergadering op dinsdag 4 juli om 19u00. 
 
 
BELANGENCONFLICT REGISTER 
 

Wanneer / Waar Wie Waarom Actie 

    

 


